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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:820 Avskaffande av tillståndsplikt för dans

För snart ett år sedan tillkännagav riksdagen att regeringen borde avskaffa 
danstillståndet. Trots detta har ingen utredning initierats eller andra åtgärder 
vidtagits från regeringens sida som riksdagen har fått vetskap om.

Kravet på tillstånd för offentlig dans är ålderdomligt och överspelat, särskilt 
eftersom det också omfattar platser som inte är offentliga.

Danstillståndet innebär en stor administrativ börda både för polisen och för 
arrangören. Genom att inte avskaffa danstillståndet försvårar alltså regeringen 
både för polisen och för företagare. 

Som svar på Jenny Peterssons fråga Avskaffande av reglerna om danstillstånd 
(skriftlig fråga 2016/17:673) skriver statsrådet att frågan för närvarande bereds 
inom Regeringskansliet.

Med bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur länge kommer frågan att beredas i Regeringskansliet, och när kommer 
statsrådet och regeringen att följa riksdagens tillkännagivande och släppa 
dansen fri?

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-13
Besvaras senast
2017-02-22 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


